
 

 

Motion till Svedala kommunfullmäktige 

 
Förslag om att skapa en inomhushall i Svedala kommun 

Svedala kommun har idag flera möjligheter för olika former av inomhusaktiviteter, men det 
saknas en anläggning med konstgräsplan. Många barn, föräldrar och lokala föreningar har 
uttryckt en stark önskan om en sådan hall, som skulle ge helt andra förutsättningar för idrott 
och aktivitet under årets alla månader. Denna brist innebär att föreningar och enskilda 
utövare tvingas resa utanför kommunen för att få tillgång till liknande faciliteter, vilket innebär 
extra tid och kostnader.  

För att främja folkhälsan, stärka det lokala föreningslivet samt skapa en attraktiv mötesplats 
för invånarna föreslår vi att Svedala kommun bygger en ny inomhushall med konstgräsplan. 

Hallen bör inkludera: 

● En konstgräsplan med måtten av en fullstor 11-manna fotbollsplan. 
● Tillräckligt antal omklädningsrum med dusch och hygienutrymmen. 
● En kiosk med försäljning av enklare mat, drycker och fika, vilket ger besökare 

möjlighet till socialt umgänge. 
● En läktare anpassad för antalet besökare. 

Kommunen ska ansvara för driften av hallen, medan föreningar och andra intressenter kan 
hyra hallen. Vid uthyrning ska samtliga faciliteter och driftkostnader ingå. 

Placeringen och exakt utformning av hallen bör utredas närmare av kommunen. Faktorer 
som tillgänglighet med kollektivtrafik, möjlighet till samverkan med befintliga anläggningar 
samt utvecklingspotential bör särskilt beaktas. 

En inomhushall med konstgräsplan skulle gynna hela kommunen, skapa bättre 
förutsättningar för fysisk aktivitet året runt, samt stärka kommunens attraktionskraft för såväl 
befintliga som nya invånare. Genom att svara på de önskemål som tydligt uttryckts från 
föreningslivet, barnfamiljer och enskilda invånare bidrar satsningen till att främja idrottande 
bland ungdomar, öka gemenskapen mellan invånarna och erbjuda ett långsiktigt positivt 
tillskott till kommunens fritids- och kulturutbud. 

Med anledning av ovanstående yrkar Sverigedemokraterna att kommunfullmäktige 
beslutar: 

- Att ta fram en kalkyl och kostnadsanalys för anläggande och drift av en inomhushall 
med konstgräsplan enligt ovanstående specifikationer. 

- Att utreda var en sådan inomhushall skulle kunna placeras.  

För Sverigedemokraterna Svedala 

 

Caroline Gullstrand    Mats Carlsson 

 


